

**Company**                      **Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstrasse 1, 79689 Maulburg**

erklärt als Hersteller für die folgenden Produkte  
*declares as manufacturer for the following products*

**Product**                      **Micropilot Radar**

FMR20B mit / *with* HART communication (Ordercode 020: BA)

FMR30B mit / *with* HART communication (Ordercode 020: BA)

Endress+Hauser möchte seinen Kunden stets qualitativ hochwertige Geräte und Zubehör liefern, die sich an wichtigen Standards und best practices orientieren, und diese auch einhalten.

Aufgrund von stark angestiegenen Bearbeitungszeiten einer Registrierung der Geräte bei der FieldComm Group können wir für das Gerät derzeit keine Registrierung bereitstellen.

Das entsprechende FDI-Paket und der EDD-Treiber können aus der [Download Area \(https://www.de.endress.com/de/download\)](https://www.de.endress.com/de/download) der Endress+Hauser Homepage heruntergeladen werden. Nach abgeschlossener Zertifizierung werden die Treiber auch zum Download auf der FCG-Seite bereitstehen. Die FDI-Pakete und EDD-Treiber wurden durch Endress+Hauser einer strengen Verifikation, die inhaltlich den FCG-Tests entspricht, unterzogen und für gut befunden. Sie wurden dann der FCG übergeben und die Registrierung beantragt. Die Ausführung bei der FCG wird aber noch einige Zeit in Anspruch nehmen.

*Endress+Hauser always wants to supply its customers with high-quality devices and accessories that are based on important standards and best practices and comply with them.*

*Due to the sharp increase of processing times for registering devices with the FieldComm Group, we are not yet able to provide certification for the device.*

*The associated FDI package and EDD-driver can be downloaded from the [download area \(https://www.de.endress.com/en/downloads\)](https://www.de.endress.com/en/downloads) of the Endress+Hauser homepage. Once certification has been completed, the drivers will also be available for download on the FCG website. The FDI packages and EDD drivers were subjected to strict verification by Endress+Hauser, which corresponds to the FCG tests in terms of content and found to be good. They were then submitted to the FCG for registration. However, implementation at the FCG will still take some time.*

Maulburg, 15-November-2024  
Endress+Hauser SE+Co. KG

---

i.V. Stefan Jäger

Dept. Manager R&D Qualitymanagement/FSM

i.V. Bert von Stein

Dept. Manager R&D Platform Informatics

